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Protokoł Nr  IV/2017 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  27 czerwca  2017 roku 

w sali  Urzędu Stanu Cywilnego  

w Osielsku  

 

Sesja zwołana w trybie art. 20 ust. 3 (na wniosek wójta gminy) ustawy  z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym  (t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 446, poz. 1579). 

 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 14
00

 do 18
15

. 

Na 15 radnych obecnych było 14 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Spóźnili się radni: I. Ratuszna i A. Wiekierak. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni B. Polasik. 

 Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy p. W. Sypniewski, Z-ca Wójta p. M. Jończyk,   

Skarbnik Gminy p. B. Nalaskowska oraz dyr. GZK p. L. Dziamski. 

Sołtysi: M. Wędzińska,  Cz. Betyna.  

Radni powiatowi: L. Kuziak. 

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych.  

8. Podjęcie uchwał:    

 1)w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Przychodni 

w Osielsku, 

2) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Osielsko wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2016, 

3) w sprawie udzielenia  Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2016 r, 

4) w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący,  

5)  w sprawie  zmiany WPF, 

6) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

7) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów,  

8) w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę 

Osielsko w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów,   

9) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Osielsko. 

10) w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale Nr III/31/2016  Rady Gminy 

Osielsko z dnia 10 maja 2016 r, 

11) w sprawie zmiany zapisu w uchwale Nr VI/73/2016 Rady Gminy Osielsko z dnia 

18 października 2016 r, 



2 
 

    12) w sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny gruntu położonego w Niwach,  

   13) w sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny gruntu położonego w Niwach,  

   14) w sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny gruntów położonych w Osielsku,  

   15) w sprawie nadania statutu szkole Podstawowej w Żołędowie, 

   16) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bydgoskiemu na realizację 

   zadań na drogach powiatowych, 

   17) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż trzech lokali w budynku położonym w 

   Osielsku, 

    18) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu i kryteriów oceny wniosków o  realizację  

   zadania  w ramach inicjatywy lokalnej, 

19) w sprawie zmiany rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, 

20)  w sprawie przyjęcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pt. „Kraina 

zabawy”, złożonego w odpowiedzi na konkurs  w ramach Działania 10.1 Kształcenie 

ogólne i zawodowe w ramach ZIT,  

21) w sprawie zmiany załącznika  do uchwały w sprawie przyjęcia ,,Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Osielsko na lata 2014-2020”. 

 

 9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 
 

Ad. 3  

Porządek obrad: 

Przewodniczący obrad poinformował, że na wniosek Wójta zostaje wprowadzony  projekt  

uchwały Nr 20 i Nr 21, które nie były przedmiotem prac komisji. Wobec tego zostanie 

ogłoszona przerwa podczas, której zapoznamy się z treścią projektów, co wynika z § 39 i § 45 

Statutu Gminy.    

W tym miejscu obrad przybyła radna I. Ratuszna. Stan radnych 13. 

I.Kraszkiewicz wnioskował, aby w ramach obrad sesji przy przedstawianiu dodatkowych 

projektów zapoznamy się z ich treścią, bez ogłaszania przerwy.  

Wniosek radnego  I. Kraszkiewicza został przyjęty przez aklamację.   

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem 

dodatkowych  projektów  uchwały. Wynik głosowania był jednogłośny -za.  

 

W tym miejscu obrad przybył radny A. Wiekierak. Stan radnych 14. 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: 

Protokoł w drodze głosowania został przyjęty następującą ilością głosów: 

za- 13 

przeciw - 0 

wstrzymał się - 1. 

Ad.5.   

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  uchwał 

 -stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie po wyjaśnieniach przez Wójta  Rada przyjęła 

przez aklamację.  

A. Matusewicz zapytał o przebudowę ul. Tapicerskiej w Osielsku. Termin składania ofert 

upłynął 23 czerwca br. Wraził  niezadowolenie i  sprzeciw, co do lokalizacji chodnika. Na 
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jednym odcinku jest  po jednej stronie, a raz po drugiej stronie ulicy. Trzeba na skrzyżowaniu 

przejść na drugą stronę ulicy, aby  korzystać z chodnika.   

Firma Eldent zajmuje część pasa drogowy mając tam swój parking, a w tym miejscu 

swobodnie mógłby być usytuowany chodnik. Swoje wątpliwości przedstawiałem również na 

komisji. 

 Wójt - wobec powyższego jak zostanie wybrany wykonawca pojedziemy na grunt. 

 

Ad. 6.  

Składanie interpelacji: 

A. Matusewicz- "Panie Wójcie, O kilku lat, mimo obowiązującego zakazu zatrzymywania się  

i postoju, samochody parkują na poboczu ulicy Wiatrakowej. Podczas ostatniego ubiegłorocznego 

spotkania soleckiego, zaaprobował Pan pomysł, zgłoszony przez jednego z mieszkańców - 

wzmocnienia pobocza, likwidacji znaków zakazu i umożliwienia legalnego parkowania pojazdów w 

tym miejscu. Pytany wiosną przeze mnie dyrektor GZK o termin realizacji tej inwestycji, potwierdził , 

że jest w planach, czeka tylko na lepszą pogodę. Kiedy będzie ta „lepsza” pogoda? 

W niedalekim sąsiedztwie, przy ulicy Narcyzowej powstaje kolejne centrum handlowo-usługowe. 

Zapewne inwestor zabezpieczy klika miejsc postojowych, nie sądzę jednak, aby ich liczba była 

wystarczająca. Przykładem może być Fithouse przy ulicy Botanicznej. Tam również samochody 

parkują po prostu na jezdni, zajmując jeden pas na długości kilkudziesięciu metrów. 

1. Kiedy doczekamy się zmiany organizacji ruchu na ulicy Wiatrakowej wraz  

z  utwardzeniem pobocza umożliwiającym legalne i bezpieczne parkowanie? 

2. Co z budową parkingu na ulicy Tuberozy, wzdłuż szkoły, który jest zapowiadany od 

dwóch lat? 

Uważam, że już najwyższy czas poczynić przyszłościowe, kompleksowe plany budowy parkingów, 

tam, gdzie są one niezbędne aby zapewnić bezpieczeństwo i komfort mieszkańcom. Nie możemy 

działać wyłącznie na zasadzie gaszenia pożarów. 

 

Przed nami budowa kolejnych ścieżek rowerowych. Dotychczas przedstawione propozycje nie 

uwzględniają dojazdu rowerem do takich miejsc jak: nasz bazarek, szkoła, sklepy, ośrodek zdrowia. 

Plany zakładają budowę tych szlaków na obrzeżach miejscowości, a jak do nich mają dojechać 

mieszkańcy?  

1. Czy w planach budowy ścieżek rowerowych gmina zamierza wspierać tylko turystów 

rowerowych, czy uwzględni również potrzeby tych mieszkańców, którzy dziś do naszego 

centrum handlowego jadą chodnikiem dla pieszych lub jezdnią, zagrażając 

bezpieczeństwu pieszych i  znacząco utrudniając ruch samochodowy? Tak jest  

np. w ciągu ulicy Centralnej czy Leśnej. 

2. W jakiej technologii i o jakich parametrach będą budowane ścieżki rowerowe? Czy 

powstanie jakiś wzorzec uzgodniony z rowerzystami?  

 

Wielokrotnie czytałem opinie rowerzystów, że właściwym materiałem na nawierzchnię jest asfalt  

w ostateczności kostka bezfazowa. Czy dobrym jest rozwiązanie na nowym  fragmencie ścieżki 

wzdłuż Wiązowej, gdzie wjazdy na posesje wyłożone są kostką fazowaną. Dla samochodów to bez 

znaczenia, dla cyklistów i rodziców z wózkami - to zagrożenie; to ciąg pieszo/rowerowy.  

Forma odpowiedzi:-  ustna". 

Ad.  7.  

 Zapytania do radnych powiatowych: 
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M. Zielińska- czy została wyjaśniona sporna kwestia, kto ma dokonać naprawy wjazdu na 

posesję przy ul. Centralnej 1 w Osielsku. Po opadach deszczu powstaje duże zastoisko wody. 

Podobna sytuacja jest na skrzyżowaniu ul. Centralnej z ul. Malinową. 

A. Matusewicz-  na skrzyżowaniu ul. Centralnej z ul. Leśną nadal nie ma lustra. Pobocza ul. 

Centralnej są wyżej niż jezdnia i po opadach deszczu stoi woda. Przed skrzyżowaniem z ul. 

Poprzeczną żywopłot  ogranicza przejście chodnikiem przy ul. Centralnej.  

A.Różański - nadal nie jest pomalowana linia - oś jezdni ul. Bydgoskiej,  na odcinku  

z Niemcza do Żołędowa. Przy ul. Kolonijnej prowadzone są trzy duże budowy przez 

dewelopera,  przez wyjeżdżające  samochody ciężarowe zanieczyszczona jest jezdnia. 

Podczas opadów staje sie to niebezpieczne. Powiat winien, co jakiś czas dokonać kontroli.  

Zgodnie z prawem budowlanym inwestor oczyszcza jezdnię.    

K. Lachowska- na skrzyżowaniu ul. Kolonijnej z Bydgoską, niemal codziennie  dochodzi do 

kolizji pojazdów z rowerami. Czy Starostwo Powiatowe  usprawni to skrzyżowanie.  

A. Wiekierak - zapytał czy Powiat  rozważa wykup działki celem usprawnienia przejazdu,  

a co z tym się wiąże poprawy bezpieczeństwa, skrzyżowania ul. Kolonijnej z ul. Bydgoską? 

J. Baumgart- przy ul. Centralnej obok boiska bejsbolowego zostały wycięte dwie topole,  

a jedną pozostawiono. Dlaczego?. 

K. Cichański - dzwoniłem do Starostwa powiatowego w sprawie  namalowania pasów na ul. 

Centralnej. Uzyskałem informację, że będzie rozstrzygnięty przetarg w m-cu  sierpniu br. 

B. Leszczyński zwrócił się prośbą o  bieżące reagowanie na  składane przez naszych radnych  

wnioski oraz przyśpieszenie ich realizacji, przez Starostwo Powiatowe. 

Radny powiatowy, członek Zarządu Powiatu,  L. Kuziak odpowiedział:  

-  sprawa naprawienia wjazdu na  posesję przy ul. Centralnej 1 jest w sądzie. 

Pozostałe wnioski zobowiązał się przedstawić Staroście i dopilnować ich realizacji. 

 

Ad. 8.  

Podjęcie uchwał:  

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Gminnej Przychodni w Osielsku za rok 2016. 

I.Kraszkiewicz-komisja rozwoju przyjęła projekt uchwały jednogłośnie- za. Niemniej jednak  

wnioskowała, żeby dyrektor Gminnej Przychodni wystąpiła o środki do NFZ na zakup 

aparatu USG. Natomiast zysk przeznaczyć na działalność statutową np. wydłużyć godziny 

pracy gabinetu rehabilitacyjnego.  

Wójt - był wniosek  Gminnej Przychodni o sfinansowanie zakupu  aparatu USG, który został 

rozpatrzony odmownie. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Wynik 

głosowania był jednogłośny -za. 

  

uchwała Nr IV/54/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

 Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Osielsko za 2016 r. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 

Osielsko za rok 2016 wraz z  informacją o stanie mienia Gminy, udostępnione  jest na stronie 

BIP, było również przedmiotem prac komisji. Przewodniczący obrad, zanim oddał głos 

Wójtowi Gminy zapoznał radę - odczytał uchwałę Uchwała Nr 3/S/2017Składu Orzekającego 

Nr 15 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 27 kwietnia 2017 r.   
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w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Osielsko sprawozdaniu   

z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy.    

Głos zabrał Wójt gminy, który omówił  wykonanie budżetu gminy za rok 2016. 

 

 Następnie Przewodniczący obrad, udzielił głosu przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. Pan 

K. Cichański odczytał protokoł komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Osielsko absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Osielsko za rok 2016. Komisja 

wnosi o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Osielsko za wykonanie budżetu gminy za 

rok 2016. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. W związku z tym, że przyjęcie sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy wiąże się z  następnym projektem uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2016 rok, w pierwszej 

kolejności oddając głos przewodniczącym komisji zasugerował  przedstawienie stanowisk do 

obu projektów uchwał.  

I.Kraszkiewicz – komisja rozwoju gospodarczego, sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 

za rok 2016 zostało przyjęte bez sprzeciwu, przy 2 głosach wstrzymujących się. Komisja   jest 

również za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy.   

M. Zielińska przewodniczącej komisji- komisja ds. rodziny również zapoznała się ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2016 rok, informacją o stanie mienia 

komunalnego, sprawozdaniem finansowym oraz opinią RIO Bydgoszcz. Komisja ds. rodziny 

jednogłośnie – za, przyjęła sprawozdanie oraz jednogłośnie – za,  jest za udzieleniem 

Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu  za rok 2016. 

A. Matusewicz-  poruszył sprawę zaległości w opłatach za odpady komunalne. Wynika to z tego, że 

ludzie nie mają żadnego dokumentu w temacie terminów płacenia, tak jak jest w przypadku podatku 

od nieruchomości. Może wysyłać SMS przypominające. 

Wójt -   przepisy prawa nie przewidują wystawiania decyzji w kwestii płacenia  za odpady komunalne.  

Wysyłane są komunikaty z bezpłatnego systemu SISMS o zbliżających się terminach płatności 

podatków i opłatach lokalnych. Komunikaty wysyłane są do osób zarejestrowanych w 

systemie SIMS. Szczegóły rejestracji dostępne na stronie internetowej gminy Osielsko.  

A. Różański - poparł wystąpienie radnego A. Matusewicza. W przypadku otrzymania SMS 

uiściłbym opłatę oraz inni podatnicy. 

Wobec braku dalszych pytań, przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek swój  

o zamknięcie dyskusji. Wynik głosowania był jednogłośny - za. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Osielsko wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

rok 2016. Wynik głosowania był następujący: 

za -13 

przeciw – 0 

wstrzymał się - 1 

 

Uchwała Nr IV/55/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

 Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium  z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2016.   

Przewodniczący obrad odczytał uchwałę Nr 1/Kr/2017 Składu Orzekającego Nr 15 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 19 maja 2017 roku w sprawie opinii 
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 o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Osielsko w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy Osielsko za 2016 rok.  

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję: 

A.Wiekierak-  podsumowując rok ubiegły, muszę zabrać głos w sprawie stylu pracy referatu 

inwestycyjnego, kwestii podejścia do przetargów. Na początku roku nie można organizować 

przetargów z uwagi na brak środków, które przecież sukcesywnie spływają z podatków i opłat 

lokalnych, tak wynika z informacji Wójta. To niejako zemściło się pod koniec roku, bo 

niektóre zadania nie zostały zrealizowane. Przykładem jest Maksymilianowo, trzecie, co do 

wielkości sołectwo, a konkretnie dotyczy ul. Wiśniowej. Przetarg był ogłaszany pod koniec 

października ubiegłego roku z terminem wykonania prac na 23 grudnia 2016. Przecież w tym 

okresie warunki pogodowe są różne. W rezultacie przetarg został unieważniony. Można 

pewne rzeczy planować prędzej, wyznaczyć odpowiednie terminy realizacji i terminy 

płatności, w taki sposób, aby była zachowana płynność finansowa gminy. Starałem się  

zaproponować pewien tryb pracy, co nie zostało przyjęte, ale mam nadzieję, że  na przyszłość 

zostanie wzięte to pod uwagę.  

Wójt - rzeczywiście z argumentacją radnego zgodziłem się i zaowocowało tym, że  powstał 

harmonogram przetargów z podziałem na kwartały.  

I.Kraszkiewicz- zgadzam sie z wypowiedzią radnego A. Wiekieraka i uważam, że dzieje się 

źle w referacie inwestycyjnym. Uchwaliliśmy w grudniu 2016 roku wykaz wydatków 

niewygasających z końcem roku budżetowego 2016 na kwotę prawie 2 000 000 zł. To są 

głównie wydatki inwestycyjne i  muszą być zrealizowane do końca czerwca br.    Uważam, że 

od zlecenia projektu  do wykonania inwestycji jest długa droga i w związku z tym należy 

zastanowić się nad wzmocnieniem etatowym referatu inwestycyjnego, zwłaszcza sfery 

nadzoru wykonywanych inwestycji. Dla porównania podam, że w Starostwie Powiatowym w 

Bydgoszczy jest dwukrotnie więcej pracowników, a do "przerobienia" zadań inwestycyjnych 

jest na dużo niższą kwotę. Nad realizacją inwestycji musi być ciągły nadzór. Wobec tego, 

należy rozważyć chociażby doraźnie  wzmocnienie referatu inwestycyjnego. 

A. Matusewicz-  przychylam się z wypowiedzi radnego I. Kraszkiewicza, ze szczególnym 

akcentem na nadzór. Brakuje logiki  w prowadzonych inwestycjach np. chodnik raz po jednej 

stronie ulicy, a za skrzyżowaniem po drugiej stronie. Innym przykładem jest ul. Wiązowa, 

która miała stanowić bezpieczny wyjazd na ul. Centralna, ale jej kąt skrętu stwarza 

zagrożenie. Uważam, że czynnik ludzki jest bardzo ważnym elementem.   

A. Różański - zasugerował, aby w komisji odbioru robót inwestycyjnych uczestniczył radny 

lub sołtys. Być może zauważyliby wiele rzeczy. Podał przykład ul. Ptasiej w 

Maksymilianowie. Jest wykonany rów odwadniający ulicę, który nie ma spadku i woda w nim 

stoi. 

  Wobec braku dalszych pytań, przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek swój  

o zamknięcie dyskusji. Wynik głosowania był jednogłośny - za. 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy absolutorium  z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2016. Wynik 

głosowania był  następujący: 
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Uchwała w drodze głosowania została przyjęta  następującą ilością głosów: 

za -13 

przeciw – 1 

wstrzymało się - 0 

 

Uchwała Nr IV/56/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

W trakcie przerwy głos zabrała dyrektor Gimnazjum w Żołędowie p. Ewa Kraska. 

Poinformowała o zasadach  przygotowywania obiadów i wysokości odpłatności za obiady.   

 

Przewodniczący obrad przystąpił do omawiania projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na rok bieżący, oddał głos Skarbnikowi Gminy. 

Wójt-uzasadnił zwiększenie kwoty kredytu.  Proponuję zwiększyć o 600 000 zł ponieważ  

dużo wyższe są oferty przetargowe np. w drugim przetargu na budowę kanalizacji oferty są 

wyższe o 100 000 zł.      

A. Matusewicz- kontynuując swoje rozważania w temacie budowy  ul. Tapicerskiej wraz  

z chodnikiem, wnioskuje o wstrzymanie budowy tej ulicy. Uzasadnieniem jest to, żeby ciąg 

chodnika był po jednej stronie ulic tj. Modrakowej i ul. Tapicerskiej. Takie rozwiązanie jest 

bezpieczniejsze dla  dzieci uczęszczających do szkoły. Nie jestem przeciwny budowie tych 

ulic, ale wybudujmy ul. Tapicerską o szerokości jezdni 6m i z chodnikiem po tej samej stronie 

co na ul. Modrakowej.  

Wnioskował o budowę chodnika  wzdłuż ul. Modrakowej, a nie prowadzić inwestycji ul. 

Tapicerskiej. Należałoby przeprojektować tak aby chodnik był przy obu ulicach w jednym 

ciągu,  żeby na skrzyżowaniu nie przechodzić na drugą stronę ulicy. 

 K. Cichański - budowa ul. Tapicerskiej jest to wniosek z zebrania wiejskiego. Więc uważam 

tą dyskusję za zbędną.   

 A. Różański - wyraził zdziwienie, że oferty wzrosły tak drastycznie. W związku z taką 

sytuacją rozważenie wstrzymania ogłaszaniem następnych przetargów np. o jeden miesiąc. 

Wówczas zobaczymy jakie wysokie będą oferty.   

Dyrektor GZK poinformował  o wysokościach cen budowy sieci wodno-kanalizacyjnej. 

Średnia cena   budowy 1 mb sieci wodociągowej  wynosi   - 371 zł, kanalizacji - 1656 zł. 

Po przedstawionych informacjach przez dyrektora GZK, radny A. Różański wycofał swój 

wniosek. 

A. Wiekierak zapytał etap realizacji jego wniosku w sprawie zadaszenia placu zabaw przy 

przedszkolu.  

Wójt - dyrektor przedszkola proponuje parasole z ogrodzeniem i na tą realizację ma własne 

środki. 

M. Jończyk-  poprosiliśmy o przedstawienie kosztorysu z certyfikatem wykonania zadaszenia 

placu zabaw, którego koszt wynosił 45 000 zł. Była druga propozycja, ale bez certyfikatu za 

kwotę 23 000 zł. Wykonawca zaproponował odstąpienie od tego rodzaju  zadaszenia z uwagi, 

że jest teren bardzo nasłoneczniony, osłonięty ścianami i będzie dzieciom duszno.  

Odstąpiliśmy od realizacji tego zadania. Dyrektor przedszkola zdecydował się zakupić 3 duże 

parasole, które będą odpowiednio zabezpieczone. Środki na ten cel ma w swoim budżecie. 

Gdy przystąpimy do rozbudowy przedszkola  wówczas  zostanie wykonane odpowiednie 

zadaszenie.  

 W związku z wyczerpaniem dyskusji, przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek 

o zamknięcie dyskusji. Wynik głosowania był następujący: 
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za - 12 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 2 

Następnie przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek A. Matusewicza - 

ograniczyć inwestycję na ul. Tapicerskiej i Modrakowej i wiąże się to z unieważnieniem 

przetargu i przeprojektowaniem.   Wynik głosowania był następujący: 

za - 4 

przeciw - 6 

wstrzymało się - 4 

Wniosek został oddalony. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie zmiany budżetu 

gminy na rok bieżący. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta  następującą ilością 

głosów: 

za -12 

przeciw – 0 

wstrzymało się - 2 

Uchwała Nr IV/57/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osielsko na lata 2017 –2025. Uchwała w drodze głosowania została 

przyjęta  następującą ilością głosów: 

za -12 

przeciw – 0 

wstrzymało się - 2 

Uchwała Nr IV/58/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  

długoterminowego w wysokości w wysokości 3 600 000,00 zł   na częściowe sfinansowanie  

planowanego deficytu budżetu gminy w roku 2017. Uchwała w drodze głosowania została  

przyjęta  następującą ilością głosów: 

za -13 

przeciw – 1 

wstrzymało się - 0 

Uchwała Nr IV/59/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
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właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr IV/60/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów 

dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Osielsko w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,  

I.Kraszkiewicz- wprowadzone zmiany polegają na  uszczegółowieniu odbioru odpadów 

budowlanych  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta  następującą ilością głosów: 

za -13 

przeciw – 1 

wstrzymało się - 0 

Uchwała Nr IV/61/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Osielsko. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr IV/62/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej 

w uchwale Nr III/31/2016  Rady Gminy Osielsko z dnia 10 maja 2016 r, 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr IV/63/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany zapisu w uchwale Nr 

VI/73/2016 Rady Gminy Osielsko z dnia 18 października 2016 r. Uchwała w drodze 

głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr IV/64/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

 Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny gruntu położonego w Niwach. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta 

jednogłośnie- za. 
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Uchwała Nr IV/65/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny gruntu położonego w Niwach.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta  następującą ilością głosów: 

za -13 

przeciw – 0 

wstrzymał się - 1 

Uchwała Nr IV/66/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny gruntów położonych w Osielsku.   

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr IV/67/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt w sprawie nadania statutu szkole Podstawowej  

w Żołędowie. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr IV/68/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Bydgoskiemu na realizację zadań na drogach powiatowych. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr IV/69/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

trzech lokali w budynku położonym w Osielsku, 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr IV705/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie trybu i 

kryteriów oceny wniosków o realizację  zadania  w ramach inicjatywy lokalnej, 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 
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Uchwała Nr IV/71/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi, 
 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr IV/72/2016 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały przyjęcia do realizacji wniosku  

o dofinansowanie projektu pt. „Kraina zabawy”, złożonego w odpowiedzi na konkurs nr 

RPKP.10.01.01-IZ.00-04-054/16 w ramach Działania 10.1 Kształcenie ogólne i zawodowe w 

ramach ZIT, Poddziałanie 10.1.1 Wychowanie przedszkolne w ramach ZIT Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 

 M. Jończyk- podjęcie tej uchwały  jest konieczne do podpisania umowy o dofinansowanie projektu z 

Instytucją Zarządzającą Regionalnym Programem Operacyjnym Województwa Kujawsko-

Pomorskiego na lata 2014-2020.  

  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr IV/73/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany załącznika  do 

uchwały w sprawie przyjęcia ,,Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Osielsko na lata 

2014-2020”. 

Wójt - zmiana się zapis w załączniku tj. rozdzielenie  zapisu "budynku komunalnego"  na  

"budynek wielorodzinny  i budynek komunalny", a dotyczy budynku przy ul. Centralnej 6. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta  następującą ilością głosów: 

za -13 

przeciw – 0 

wstrzymał się - 1 

Uchwała Nr IV/74/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Ad. 9 

 Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

Wójt - w sprawie wzmocnienia pobocza, likwidacji znaków zakazu i umożliwienia  

parkowania pojazdów  na ul. Wiatrakowej k. Gminnej Przychodni oddał głos dyrektorowi 

GZK.  Dyrektor GZK poinformował, że prace zostaną wykonane w lipcu br. ponieważ 

dotychczasowy wysoki poziom wód gruntowych uniemożliwił wykonanie dotychczas prac. 

Wójt poinformował, że budowa parkingu na ulicy Tuberozy, wzdłuż szkoły, zaplanowana jest 

do wykonania w III kwartale 2017 r. - zgodnie z harmonogramem. 
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Jeżeli chodzi o technologie budowy ścieżek rowerowych, opracowujemy program ich 

budowy. W zakresie naszych rozważań jest również połączenie ścieżką rowerową ul. Leśnej z 

ul. Kwiatową, co w połączeniu z dotychczas zaplanowanymi ścieżkami rowerowymi na ul. 

Orzechowej i ul. Botanicznej, pozwoli na lepszą organizację wewnętrzną ruchu rowerowego. 

 Radny A. Matusewicz, po zapytaniu przez Przewodniczącego obrad oznajmili, że 

odpowiedzi na interpelacje zadawalają go.. 

 

Ad.10. 

 Wolne wnioski i zapytania. 

B. Leszczyński - w związku z tym, że w listopadzie br. przypada 20 rocznica śmierci  Zb. 

Sieluka, proponuję objąć jego patronatem turniej siatkówki szkół.  Włączyć GOSiR i Kluby 

Sportowe. Rada przyjęła przez aklamację tą propozycję.  

J. Baumgart- wnioskował o poprawę bezpieczeństwa w szkole w Osielsku.  Do szkoły można 

dostać się  kilkoma wejściami. Od ul. Centralnej nie można zamknąć drzwi, bo nie ma 

portierni. Dużo chodzi osób  do GOSiR-u  na basen.  Rada pedagogiczna taki wniosek 

składała do dyrektora szkoły. Dzieci chodzą po palcu manewrowym tam gdzie stoją autobusy  

szkolne, przez co zagrożone jest ich bezpieczeństwo.  

G. Paliwoda - zapytał  czy będzie wykonana  nakładka asfaltowa na ul. Polnej w Żołędowie, 

- czy będą ustawione lamy oświetlenia ulicznego przy siostrach pasterkach - ul. Jastrzębia, 

- czy do szkoły podstawowej w Żołędowie będzie, od września br. będą uczęszczać uczniowie 

do drugiej klasy.  

Dyrektor GZK wykonanie nakładki asfaltowej na ul. Polnej zaplanowane jest do wykonania. 

M. Jończyk - poinformowała, że jest uzgodnione z dyr. szkoły w Żołędowie, również temat 

był omawiany na komisji i od września br. będzie druga klasa szkoły podstawowej  

w Żołędowie.  

A. Słysz zapytał, czy będą wykonywane prace modernizacyjne boiskach piłkarskich. 

Wójt -  przygotowany jest do ogłoszenia przetarg.  

Cz. Betyna- przy ul. Głównej w Maksymilianowie koło sklepu po opadach deszczu powstaje 

duże zastoisko wody, która spływa na prywatną posesję.  Rozważyć wykonanie studzienki.  

W wiacie przystankowej przy ul. Głównej obok sklepu ABC jest wybita szyba. 

Dyrektor GZK - przyjął do realizacji powyższe wnioski. 

I. Ratuszna- kiedy będą wykonane nakładki asfaltowe na ul. Palińskiego i ul.  

Wypoczynkowej w Bożenkowie.   

Wójt - na wykonanie nakładek  GZK  ogłosił przetarg. 

A. Matusewicz - było szereg włamań do domów przy ul. Wilczej i ulic przylegających.  

Dochodzenie było prowadzone niesolidnie, nie sprawdzono monitoringów. 

Zapytał,  czy  przerwa technologiczna na basenie musi trwać  tak długo cały miesiąc. 

M. Jończyk poinformowała, że sprawdzi i odpowie radnemu telefonicznie. 

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 


